
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  15. novembra 2017 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
 
   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 
1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 
že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 
 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov 
4) Návrh novej programovej štruktúry  rozpočtu mesta  

predkladá: prednostka MsÚ 
5) Zmena VZN mesta o miestnych poplatkoch 

predkladá: vedúci odd. EaMM 
6) Majetkovoprávne záležitosti 

                    predkladá: vedúci odd. EaMM 
7) Aktuálne záležitosti mesta 

a) Mesto Ustrzyki Dolne, Poľsko - návrh na uzatvorenie dohody o 
partnerstve 

8) Diskusia 
9) Záver 

Poslanci MZ za program hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Szakó Ladislav, Tankina Jozef,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta určil nasledovných poslancov 
MZ 

Zoltán Anderko a 
Ing. László  Kerekes. 

 
Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov a neposlancov 
MZ : 
Bc. Szabová – predseda, PaedDr. Tankina Tóth, Ing. Belko, p. Szakó, Ing. Fehér 
Poslanci  zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Szakó Ladislav, Tankina Jozef,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
Ing. Fehér sa informoval  o nasledovných  záležitostiach : 

- Info o parkovisku  pri  budove bývalej novej polikliniky 
- Pred rokom sme schvaľovali  zvýšenie režijných nákladov  v kuchyniach 

školských jedální. Bolo niečo za tie  peniaze kúpené? 
- Prenájom  v budove MsKS- ako sa bude riešiť ak bude chcieť MsKS, aby škola 

alebo škôlka vystupovala. 
p. primátor : 
- nový  majiteľ  budovy  bývalej novej polikliniky je  MUDr. Kristián. Máme dohodnuté  
stretnutie na pondelok na  17.00 hod., na ktorom sa zúčastnia všetky dotknuté  strany. Žiadali 
sme  ho o posunutie  zátarasy , aby nevznikla dopravná nehoda.  Ak sa dohodneme, tak by 
zátarasy ohol odstrániť.  
- Čo nakúpili školské jedálne  z tých peňazí  je v ich réžii, majú vlastný balík peňazí. 
 
 
K bodu č. 4) Návrh novej programovej štruktúry  rozpočtu mesta  
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 
Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László,  Ing. Dávid Mák, Szakó Ladislav, Tankina 
Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
K bodu č. 5) Zmena VZN mesta o miestnych poplatkoch 
 

Materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného  rokovania. Do MZ  ho  predložil vedúci 
odd. ekonomiky a majetku mesta, Ing. Zoltán Varga. Poslanci MZ  nemali k VZN žiadne 
pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László,  Ing. Dávid Mák, Szakó Ladislav, Tankina 
Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
K bodu č. 6) Majetkovoprávne záležitosti 
 

Materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného  rokovania. Do MZ  ho  predložil vedúci 
odd. ekonomiky a majetku mesta, Ing. Zoltán Varga.  
 

1. Hradné múzeum vo Fiľakove – Návrh na vyradenie knižničných dokumentov 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László,  Ing. Dávid Mák, Szakó Ladislav, Tankina 
Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 

2. Pavlíková Gabriela, Šiat. Bukovinka 81 – darovanie ornej pôdy Mestu Fiľakovo  
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László,  Ing. Dávid Mák, Szakó Ladislav, Tankina 
Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 

3. Komunitné centrum Fiľakovo – výzva na výstavbu a rekonštrukciu KC  
Tento  bod  bol doplnený o informáciu od  Ing. Anderkovej o možnostiach podania   žiadosti 
o NFP. 
p. primátor – obce sa do týchto výziev nehrnú, lebo kúpa nehnuteľnosti nie je oprávnený 
výdavok. KC pracuje aj teraz  a je udržateľnosť až do roku 2019. 
Ing. Belko  - pred pár rokmi sme chceli prerobiť na KC aj budovu bývalého CVČ. Chceme tú 
budovu ešte zachrániť?  Nedá sa to v tzv. „Gubányiho dome“ alebo  v budove ZUŠ? 
p. primátor – budovu bývalého CVČ sme sa  pokúšali viackrát predať , žiaľ neúspešne. 
„Gubányiho dom“ zatiaľ nie je v našom  vlastníctve a plánuje ho odkúpiť Filbyt na výstavbu 
bytov. V budove ZUŠ plánujeme denný stacionár. 
p. Eibner – je zrejmá ďalšia perspektíva fungovania?  
p. Tankina -  na komisii sme  viackrát riešili kde by bolo najlepšie KC umiestniť a táto 
nehnuteľnosť sa nám zdala ako dobré riešenie. 
Ing. Fehér – súhlasím s pánom Eibnerom. Prvýkrát tu vidím nejaký plán. 
p. Eibner – ja by som bol rád keby to fungovalo trvalo a nielen kým na to  bude možnosť 
podávať projekty. 
p. primátor – naše oddelenie má 1,5 zamestnanca čo sa venuje sociálnej oblasti. Cez projekty 
je to viac – TSP, KC, ...Je na toto reálna potreba. 
Ing. Belko -  je potreba vybudovať KC. Súhlasím. 
Ing. Mák -  tiež s stým súhlasím. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie č. 76 nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László,  Ing. Dávid Mák, Szakó Ladislav, Tankina 
Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 Poslanci hlasovali za  uznesenie č. 77 nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 1 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Ing. Kerekes László,  Ing. Dávid Mák, Szakó Ladislav, Tankina Jozef,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
ZDR.SA: Kelemen Erik 
 
 

4. ZŠ Farská lúka 64/A vo Fiľakove – Návrh na vyradenie majetku  
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László,  Ing. Dávid Mák, Szakó Ladislav, Tankina 
Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 

5. Mag Ernest a manž. Mgr. Magová Anita, B. Nemcovej 1627/2, Fiľakovo - žiadosť 
o odkúpenie pozemku 

Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László,  Ing. Dávid Mák, Szakó Ladislav, Tankina 
Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
K bodu č. 7) Aktuálne záležitosti mesta 
 

a) Mesto Ustrzyki Dolne, Poľsko - návrh na uzatvorenie dohody o 
partnerstve 

Primátor  mesta  oboznámil poslancov o zámere  poľského mesta  podpísať  s našim mestom 
dohodu  o partnerstve. 
p. Eibner – podporujem túto myšlienku, som však  za to, aby sme pracovali kvalitatívne 
hlavne s partnermi, ktorých  už máme. 
p. primátor – v tomto momente  schvaľujete poverenie na vyjednávanie. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Ing. Dávid Mák, Szakó Ladislav, Tankina Jozef,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
K bodu č. 8) Diskusia 
 
p. Eibner – rád by som  poprosil, ak je to možné, aby sociálne  balíčky dostávali naozaj 
sociálne odkázaní. Tie  zoznamy na ich prideľovanie by bolo dobré už prepracovať.  
p. primátor – súhlasím s návrhom. Nefunguje to nielen u nás, ale v celom štáte. 
p. prednostka – organizuje to červený kríž a zoznamy poskytuje ÚPSVaR. 
Ing. Mák -  kedy bude  kryt na cestnom rigole pri Tescu? 
Ing. Tóth – to čo sme tam pôvodne chceli  sa nedá. Je tam objednané niečo iné, ale dodacia 
lehota je dlhá. Máme to sľúbené na budúci týždeň. 
 
K bodu č. 9) Záver 
 

Na záver zástupca primátora mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  
mestského  zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 
  



 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Zoltán Anderko                                                                           Ing. László Kerekes  
                                                                      
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 


